

Announcements for 6-26-2022

2022年6月26日報告事項

1. This week's prayer focus is that we learn how to rejoice and be glad in the Lord daily.  
本週禱告焦點：為我們每天學習如何在主裏歡喜快樂禱告。
2. Praise the Lord for the time of sharing and praying yesterday! May we continue to come together in prayer.  
為昨天的分享和禱告讚美主。願我們能繼續同心禱告。
3. We are thankful that the Youth Group was able to hold a senior banquet this past Friday for Jonathan Chow. Continue to pray for him as he prepares for the next stage of life.  
感謝主，上禮拜五青少年團契為 Jonathan Chow 舉辦了高中畢業晚會。繼續為他準備進入下一個生活階段禱告。
4. Praise the Lord for our promotion Sunday last week! May God continue to watch over our children as they grow.  
為上週的升級活動讚美主！願神繼續看顧孩子們的成長。
5. Please pray for the many families traveling in the upcoming 4<sup>th</sup> of July holiday weekend.  
許多家庭打算在即將到來的7月4日長週末旅行，為他們禱告。

6. Sermon speakers:

	July 3
English Worship	Pastor Young
Chinese Worship	Pastor Young
RCCC-W Worship	Brother Dingli Chen

崇拜講員

	七月三日
英文崇拜	崔牧師
中文崇拜	崔牧師
西區崇拜	陳定立弟兄